



LET'S GO KOREA

8D6N KOREA
+FREE 3D2N SHANGHAI/HONGKONG

1 Overnight Stays



The Republic of Korea

韩国之旅

印象

韩国

8D6N Let's Go Korea! + Free 1N Hotel

Mandarin Speaking Guide

Day 01 Singapore ✈️ Incheon Airport (Transit to Beautiful Jeju)

Assemble at Singapore Changi International Airport for your flight to **Jeju International Airport**. Your friendly local guide will be greeting you here and **"Welcome to Jeju!"** **1st Night Free Hotel: 4* Incheon Western International or Similar**

Day 02 Jeju Island ~ Yongduam Dragon's Head Rock ~ Mysterious Road ~ Jeju Shopping Street
(Meals-on-board/Lunch: Army Soup/Dinner: Seafood Steamboat)

[Yongduam Dragon's Head Rock] is situated to the north of Jeju City. Yongduam was created by strong winds and waves over thousands of years. However, there are plenty of other stories of how it came to be. Your local guide will be sharing with you some along the trip. Thereafter, we will be bringing you to visit **[Mysterious Road (Dokkaebi Road)]** where lies on a hill at the foot of a mountain, and connects two major highways on Jeju Island. It has earned its names, as objects and liquid appear to roll and flow up the hill instead of down. **[Shin Jeju Shopping Street]** is a newly-developed area, and the center of administration. It is home to numerous apartment buildings, large retail outlets, and medical facilities. And you will be dismissed and shop freely over here before we are going for dinner.

Hotel: 4* Jeju Robero Hotel or Similar

Day 03 Seongsan Ilchulbong Peak (Sunrise Peak) ~ Tangerine Farm (Seasonal Fruit Picking) ~ Hanul Land ~ Special Experience on Korean Cruise "Gold Stella" (Jeju- Yeosu, Sailing at 16:50, Arrive Yeosu 21:50)
(Breakfast/Lunch: Black Pork Bulgogi + Mt Halla Fried Rice/Cruise Bonus: Fried Chicken!!)

[Seongsan Ilchulbong Peak] is located on the eastern end of Jeju Island, and there is a huge crater at the top of it. **[Tangerine Farm]** is a good place to experience fruit picking. **[Hanul Land (Fossil Museum + Kite Museum + D.I.Y. Kite)]** is the biggest indoor attraction in Jeju, consists of 3 different museums under the common theme of "Stone and Wind" which are 2 of 3 abundances Jeju is known for. Its fossil museum has a variety of fossils including the fossil of the biggest dinosaur egg and more. The mineral museum provides an opportunity to look at valuable mineral rocks that are rare. Hanul land also has a Kite museum inside that park. It shows different kinds of kites including the oldest ones from Goryeo and Joseon Dynasty. And, we will get you a chance even to D.I.Y. your own kite. Around late afternoon period, we will be boarding the most authentic Korean cruise –**Gold Stella** from Jeju to the main land Yeosu and you will be experiencing the most different travel route!. Happy Sailing! Enjoy Bonus Fried Chicken!

Hotel: 5* Naju M Stay Hotel or Similar

Day 04 Naju ~ Gokseong Train Village (Included: Riding Steam Train) ~ Damyang Metasequoia Road ~ Damyang Juknokwon Bamboo Garden ~ Jeonju Hanok Village ~ Hanok Shopping Street (Breakfast/Lunch: Bamboo Rice Set)

[Gokseong Train Village] located in Gokseong-gun, Jeonnam, and it is one of the must-visit tourist spots. Over here, there is an outdoor terrace for viewing the scenery of this beautiful train village complex. Apple will also specially include you with Steam Engine Train ride experience. Passengers can enjoy the scenic alongside the roads. **[Damyang metasequoia Road]** is an unearthly place where the view here is just so amazing. Metasequoia trees were planted along the street in the early 1970s and at that time, and now the trees have grown so high that they seem to block out the sun! Thanks to these stately trees, in 2002 the Korea Forest Service selected the boulevard as one of the most beautiful roads in Korea! **[Damyang Bamboo Garden]** is featuring a beautiful artificial waterfall, pavilion, walking paths and an eco-exhibition center, a popular destination for visitors. It takes about 1 hour to tour around the entire garden. **[Jeonju Hanok Village]** consists of over 800 traditional Korean Hanok houses. While the rest of the city has been industrialized, HanokMaeul retains its historical charms and traditions. The village especially beautiful for its roof curves and walking through it will make you feel walk into the Korean drama for real. **[Jeonju Hanok Shopping Street]** Shopping & eating time! Jeonju Hanok Shopping Street is one of the famous shopping spots where you can get the most value for money souvenir.

Hotel: 5* Jeonju Lewin Hotel or Similar

Day 05 Jeonju ~ Mt. Daedunsan Provincial Park (Included: Cable Car + Cloud Row Diamond Bridge) ~ Oeam Folk Village ~ Asan Hot Spring & Water Park [Get ready of your swimming suits & cap]

(Breakfast/Lunch: Pan Fried Tofu + Pork/Dinner: Braised Herbal Chicken)



[Mt. Daedunsan Provincial Park] is defined by the grandiose rock peaks of Macheondoe, and we will provide you with Cable Car ride to the top where offers you a magnificent spectacle, especially the sunrise and sunset view. It was designated as Provincial Park in 1977 and thereafter, it became one of the most famous hiking places for young local Koreans. [Oeam Folk Village] is occupied by the families of its founders Ye-an Lee who settle here about 500 years ago. There are about 86 Giwa houses and straw houses with narrow stone fence alleyways between them. When you walk along the stones fences you can experience the deep tradition roots of the historic village. [Hot Spring & Water Park] is a major water park themed on hot springs with indoor and outdoor facilities. The outdoor hot spring offers swimming even in cold weather, and the indoor bathing pool offers seven hydrotherapy procedures including full-body massage. This is a great place for the family to gather together and enjoy the day and relax before heading over to Seoul.

Hotel: 5* Pyeongtaek Ramada or Similar

Day 06 Asan ~ *WINTER SPECIAL* DEC 2018~FEB 2019 SKI PARK [Optional Ski Equipment @KRW50,000 (SGD 60)/Pax] ~ Lotte World Theme Park (Full-day Pass) ~ Seoul ~ Dongdaemun Market (Breakfast/Dinner: Pork BBQ)

[Winter Special Optional Ski Tour @KRW50,000 (SGD 60)/Pax (Including Ski Equipment & Ski Suites for One Section)]

We are going to enjoy almost a day skiing over here. Most Ski resorts or parks are large leisure focused facilities that stay open all year round and offer plush accommodations and amenities. Of course, the most popular time to visit these kinds of is during the peak ski season and sign up with our friendly guide for an optional tour to enjoy the snow in Korea. [Lotte World] is a perfect place for thrilling entertainment fun and rides. Located in the heart of the city, Lotte World is also perfect spot for entertainment and sightseeing. It is a theme park filled with thrilling rides, and ice rink, different kinds of parades as well as a folk museum, a lake, and so much more. And when we check out the Lotte world, we are heading over to SEOUL! Firstly, we are going to visit the most famous night market [Dongdaemun]. This is the market specializing in wholesales clothing, the market has grown large, having more than 20 shopping malls. A full range of fashion items that cover head to toe, are found in this market at inexpensive prices.

Hotel: 4* Seoul A First Myeongdong/Staz Hotel Myeongdong or Similar

Day 07 Deoksu Palace ~ Ginseng Outlet ~ Cosmetic Duty Free ~ Healthy Liver Shop ~ Myeongdong (Lotte Duty Free Mall) ~ Seoul Myeongdong Free & Easy ~ Fantastic Show (Due to show schedule, if not available then may change to other shows!) (Breakfast/Lunch: Tteokbokki Buffet)

[Deoksu Palace] is famous for its elegant stone-wall road. It is also the only palace that sits alongside a series of western style buildings that add to the uniqueness of the surrounding scenery. Afterwards, we are visiting [Ginseng Outlet], [Cosmetic Duty Free], and [Healthy Liver Shop] where over here, you can gain a better understanding of what Korea is really famous of. Thereafter of the day, we will bring you to [Seoul Myeongdong] & [Lotte Duty Free Mall] and now again, you will be shopping freely till late of the day transfer to the hotel. *[Fantastic Show] or other shows which subject to change due to arriving schedule and will be finalized at tour briefing, but it will be an amazing show!

Hotel: 4* Seoul A First Myeongdong/Staz Hotel Myeongdong or Similar

Day 08 Seoul ~ Grocery Shop ~ Incheon ~ Singapore (Udong Noodles/Meals-On-Board)

[Grocery Shop] is where you can do some last minute shopping for some local Korean food and souvenirs for your loved ones. After that, we will transfer you to the airport and back to Singapore.



NOTES & Happy Traveling with APPLE HOLIDAYS!

Welcome Home & Sweet Home!

【APPLE NOTE: Our local land operator/tour guide reserves the right to alter the sequence of program or even cancel a few visiting spots in view of flight delay, road/weather condition, and traffic situation that beyond their control without prior notice. We do apologize for any inconvenience caused if come across with any unforeseen circumstance and flight timing is subjective to airlines final confirmation on the boarding pass. Group departure needs to have at least 16 pax to confirm the group. If it happens less than 16 pax, Apple Holidays reserves the rights to do necessary adjustment such as run a smaller size with private driver guide with necessary top up or none, or offer alternative tour packages to another destinations. We do wish you to have a pleasant journey with us! 】



8天6晚 我们去韩国吧! + 免费多1晚酒店

(华语导游)

第一天 新加坡 ✈️ 仁川国际机场 (转机去浪漫的济州岛)

聚集在新加坡樟宜国际机场, 乘坐航班愉快飞往济州国际机场。

"Welcome to Jeju!"

1st Night Free Hotel: 4* 仁川 Western International or Similar

第二天 济州岛 ~ 龙头岩 ~ 神奇道路 ~ 新济州地下购物街

(机上用餐/午餐/晚餐: 海鲜火锅)

【龙头岩】位于韩国济州岛的龙潭洞海岸, 是 200 万年前汉拿山火山熔岩冷却后形成的巨大火山岩, 因形似龙头, 故取名为龙头岩。在这里, 你可以尽情的拍照, 用相机记录下你独有的济州樱花记忆。被称为**【神奇道路】**的这条公路是一段斜坡路, 但是放在路面上的空瓶空罐都会沿着上坡的方向迅速滑动, 拉开手闸的汽车也会自动沿上坡行进。你会在导游的带领下亲自目睹这一神奇的现象。

【新济州地下购物街】这里地下街有非常多的店铺, 完全不输给首尔永登浦, 并且很多店家都是免税店, 卖衣服鞋子包包的也是应有尽有。

酒店: 4* 济州 Robero Hotel Similar

第三天 城山日出峰 ~ 柑橘农场 (季节性采摘水果) ~ Hanul Land (化石博物馆 + 风筝博物馆 + DIY 风筝) ~ 独家韩式游轮体验 Gold Stella Cruise (济州-丽水, 16:50 起航, 抵达丽水 21: 50)

(早/午餐: 济州岛黑猪肉铁板烧 + 汉拿山特色炒饭/游轮独家惊喜: 韩式炸鸡!)

【城山日出峰】是 100,000 年前海底的火山爆发而隆起的死火山, 坐落于济州岛的东北部。峰顶有一个 600 米宽 90 米高的火山口, 在这里你可以一览济州海的壮观。峰脚下还有济州特色的海女打捞新鲜的海鲜在路边贩卖, 物美价廉, 一定不可以错过哦!**【柑橘农场】**正是柑橘丰收的时候, 我们会根据季节时令安排柑橘采摘活动。**【Hanul Land】**是济州岛目前为止最大的室内观光景点。内设 3 种不一样的博物馆但都是以“石头和风”为主题, 这也是济州岛随处可见并且最为全球知晓的特色。比如化石博物馆, 里面完好的保存着各种化石标本, 更有远古时代的恐龙蛋标本。矿石博物馆更是让你有机会亲临价值连城的罕见的矿石岩石。最有趣的还是风筝博物馆了, 这里有各种朝鲜时代就已经存在的风筝模型, Apple 更是让你有机会自己动手 D.I.Y.做一个属于你的韩式风筝! 傍晚时分, 我们将登上最道地的韩式游轮 - **Gold Stella**, 我们从济州岛起航向内陆丽水驶进。游轮上有各色的娱乐活动比如定时的表演和各种韩式美食, 这一定是您韩国之旅最为难忘的时刻! 航海快乐!

酒店: 5* 罗州 M Stay Hotel or Similar

第四天 罗州 ~ 谷城火车村 (韩式古老蒸汽火车体验) ~ 潭阳郡 Metasequoia Road ~ 潭阳竹园 ~ 全州韩屋村 ~ 全州韩屋村美食购物街

(早/午餐: 潭阳竹筒饭套餐)

【谷城火车村】位于全罗南道的谷城郡, 是一个全家大小男女老幼都是适宜的观光胜地。这里原本是当地重要的铁路干线, 由于政府的改制, 这里变成了现在以火车为主题的公园。Apple 特别为大家安排了体验一段古老韩式蒸汽火车体验, 蒸汽火车带着尽享铁道两侧美丽的景色。**【潭阳郡 Metasequoia Road】**是一条超宁静超自然的林荫大道。这里的树木都是 1970 年种下的, 到现在, 每一棵树都长到参天高, 好像都要遮住太阳了! 多亏了这些雄伟的大树, 2002 年韩国林木局就评选了这条林荫大道为韩国最美的道路之一!

【潭阳竹园】是一个内饰有人造瀑布, 庭院阁楼, 漫步长廊的出名景点。竹园漫步一圈差不多要 1 个小时。之后我们来到**【全州韩屋村】**这里是韩国目前保存最为完整的韩屋群, 有 800 多韩屋就坐落在全州这个虽然工业已经很发达但是依然保存完好的城市里面。走在其中仿佛置身在韩国电视里。**【全州韩屋购物街】**又是一个购物的天堂!

酒店: 5* 全州 Lewi Hotel or Similar

第五天 全州 ~ 大屯山道立公园 (观光缆车体验 + 风云阶梯) ~ 峨山民俗村 ~ 温泉水世界 (记得准备好你的泳衣哦!)

(早/午餐: 铁板豆腐+猪肉/晚餐: 韩式草药人参鸡汤)

【大屯山公园】在 1977 的时候就被选为韩国道立公园, 这里有各种奇山怪石, 我们更是给您提供了缆车体验, 5 分钟的缆车送你直达山顶一览壮观美景。这里也是韩国年轻人假期徒步踏青的必须之地。另外一定要体验的就是风云阶梯。**【峨山民俗村】**是 500 年前他们的祖先 Ye-an Lee 安顿下来组成家庭部落的地方。这里有 86 个 Giwa 房屋和连接道路的篱笆小巷。当你走在其中, 仿佛走进了朝鲜时代的韩国剧中。牙山综合性极强的温泉水世界, 也是一个合适中老年人泡温泉和全家亲自乐的游乐天堂, 记得准备泳衣哦!

酒店: 5* 天安 Pyeongtaek Ramada or Similar

第六天 牙山 ~ *冬季特别滑雪自费项目 KRW50,000(SGD60)/每人 (DEC2018~FEB2019) * ~ 乐天世界 (全日票) ~ 首尔 ~ 东大门市场

(早/晚餐: 韩式烤猪肉 BBQ)

早餐之后, 我们从**【牙山】**出发, 车程差不多 2 个钟, 我们来到韩国著名的滑雪胜地。在冬季, 我们的导游会特别安排滑雪自费活动, 您可以选择在这里和您的家人自由的玩雪, 或是可以租赁到一证绕滑雪用具在韩国著名的滑雪场和家人度过不一样的一天, 虽然有点



辛苦但是可以体验滑雪也是不错的选择。之后呢, Apple 特别为大家安排了最具韩国特色的主题公园【乐天世界】, 位于首尔中心, 是集旅游, 休闲, 购物, 文化于一体的室内游乐场所。独具匠心的自然采光设计, 使得这里一年 365 天可以接待客人。无论是对于大人还是儿童, 这里都是能尽情玩乐的天堂。当我们要离开这里的时候, 我们要使向韩国首都— 首尔! 我们的第一站一定是最为出名的国民购物天堂【东大门市场】, 这里有主要是批量销售衣服的胜地, 无论男女老少都可以在这里淘到属于你的那一份礼物。

酒店: 4* 首尔 A First Myeongdong/Staz Myeongdong or Similar

第七天 德寿宫 ~ 高丽参专卖店 ~ 彩妆免税店 ~ 护肝宝 ~ 乐天免税店 ~ 首尔明洞购物 ~ FANTASTIC SHOW (*演出时间不同, 根据实际抵达时间调整其他的 SHOW!) (早/午餐: 韩式肉骨茶)

【德寿宫】是首尔坐落在金融中心的最大的大皇宫, 这里最出名的就是它优雅的石墙和每隔半小时的穿着古代服饰表演的工作人员, 他们会友好的邀请你合影, 给你的韩国之旅留下不一样的记忆。之后, 我们将参观【高丽参专卖店】, 【彩妆免税店】, 【护肝宝】, 这些都是韩国的国宝, 也是外国观光客最为钟爱的地方, 在这里您可以真正了解到他们的历史文化和风土人情。最后来到【乐天免税店】和【首尔明洞】, 您会有足够的时间在这里自由购物和品尝路边的韩剧里出现的各色美食, 比如炒年糕, 石榴汁等等。自由行后, 我们请安排您观赏韩国特色表演 FANTASTIC SHOW 或是别的表演, 根据抵达首尔具体时间安排表演。

酒店: 4* 首尔 A First Myeongdong/Staz Myeongdong or Similar

第八天 首尔 ~ 土产店~ 仁川 ~ 新加坡 (乌冬面/机上用餐)

【土产店】这里您可以购买到最大到底的韩国小吃和紫菜等等, 物美价廉。之后送您前往机场, 回到新加坡。

Welcome Home & Sweet Home!

【APPLE NOTE: 当地旅行社/导游保留一切权利在行程因航班误点, 恶劣气候, 交通状况等无法控制因素下更改顺序或取消某些景点, 敬请谅解。航班时间变动是受航空公司最终确认, 请以您拿到的登机牌为准。行程顺序如有调整, 以当地旅行社和导游的安排为准, 确认书顺序仅为参考, 如造成任何不便, 十分抱歉。团队行程最少确定出团人数为 16 人, 如少于 16 人, Apple Holidays 有权调整行程, 安排司机兼导游的小型私人团队, 有可能产生额外附加费用或没有, 或是换去您合适的别的目的地的行程作为多一个选择。我们真心的祝福您有个美好的旅程!】

